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Σχόλιο Διεθνών Χρηματιστηριακών Αγορών: Με μεικτά πρόσημα 

ολοκληρώθηκε η συνεδρίαση στο αμερικάνικο χρηματιστήριο, καθώς τα κέρδη 

του χρηματοπιστωτικού και ενεργειακού κλάδου αντισταθμίστηκαν από την 

πτώση στις μετοχές της τεχνολογίας. Ο Dow Jones σημείωσε άνοδο 0,4% στις 

25.241 μονάδες, ο S&P 500 υποχώρησε κατά 0,1% στις 2.770 μονάδες και ο 

τεχνολογικός Nasdaq υποχώρησε κατά 0,7% στις 7.635 μονάδες. 

Οι μετοχές του τραπεζικού κλάδου είναι μεταξύ των πρωταγωνιστών της 

ανόδου, αφότου αξιωματούχοι της ΕΚΤ άφησαν να εννοηθεί ότι είναι έτοιμοι να 

αποκαλύψουν περισσότερα για τα σχέδιά τους για έξοδο από το επιθετικό 

πρόγραμμα ποσοτικής χαλάρωσης κατά τη συνεδρίαση της επόμενης 

εβδομάδας.  Οι αγορές πλέον προεξοφλούν κατά 90% την πιθανότητα 

αύξησης των επιτοκίων τον Ιούλιο του 2019, ενώ την περασμένη εβδομάδα πιο 

πιθανή θεωρούνταν η αύξηση των επιτοκίων τον Οκτώβριο του 2019, 

σύμφωνα με το Reuters. 

Στα μακροοικονομικά νέα της ημέρας, υποχώρησε ο αριθμός των επιδομάτων 

ανεργίας στις ΗΠΑ την προηγούμενη εβδομάδα, σηματοδοτώντας την 

συνεχιζόμενη θετική πορεία της αγοράς εργασίας. Οι αιτήσεις παροχής 

επιδόματος ανεργίας μειώθηκαν κατά 1.000 στον εποχικά προσαρμοσμένο 

αριθμό των 222.000 στη διάρκεια της εβδομάδας μέχρι τις 2 Ιουνίου, 

ανακοίνωσε το υπουργείο Εργασίας. 

 

Βασικοί Δείκτες Χ.Α. 

ΔΕΙΚΤΕΣ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ 778,62 -0,31 

FTSE-LARGE CAP 2040,63 -0,64 

FTSE-MID CAP 1229,16 0,2 

FTSE BANK 882,03 -1,81 

Μετοχές του FTSE-LARGE CAP με την 

μεγαλύτερη Άνοδο / Πτώση 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ΜΥΤΙΛ 9,4 2,06 

ΤΙΤΚ 22,8 2,01 

ΕΛΠΕ 7,48 1,77 

ΑΛΦΑ 1,911 -2,75 

ΟΤΕ 10,14 -2,22 

ΔΕΗ 2,01 -2,05 

Μετοχές του FTSE-LARGE CAP με τη 

μεγαλύτερη Αξία Συναλλαγών 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΑΞΙΑ (εκάτ. €) 

OTE 10,14 7,2 

ΟΠΑΠ 9,62 6,4 

ΑΛΦΑ 1,911 2,8 

ΜΥΤΙΛ 9,4 2,5 

ΠΕΙΡ 2,904 2,4 

Βασικές Διεθνείς 

Χρηματιστηριακές Αγορές 

ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

DOW JONES 30 25241,00 0,38 

NASDAQ 7635,00 -0,70 

S&P 500 2770,00 -0,07 

DAX 12811,00 -0,15 

FTSΕ 100 7704,00 -0,10 

CAC 40 5448,00 -0,17 

NIKKΕI 225 22701,00 -0,53 

HANG SENG 30985,00 -1,86 

ΩΡΑ         ΧΩΡΑ - ΓΕΓΟΝΟΣ ΠΡΟΒΛΕΨΗ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΟ 

09.00 Εξαγωγές Γερμανίας (μηνιαία) (Apr) -0,2% 1,7% 

09.00 Εισαγωγές Γερμανίας (μηνιαία) (Apr) 0,6% -0,9% 

12.00 
ΔΤΚ Ελλάδας (ετήσια) (May) 0,0% 

12.00 ΕνΔΤΚ Ελλάδας (ετήσια) (May) 0,5% 

17.00 ΗΠΑ Χονδρική Απογραφή (μηνιαία) (Apr) 0,0% 0,0% 

1 

Εταιρικές Ανακοινώσεις 
-Από την 08ην/06/2018, οι μετοχές της εταιρίας «INFORM ΛΥΚΟΣ Α.Ε.» είναι διαπραγματεύσιμες στο 

Χρηματιστήριο Αθηνών χωρίς το μέρισμα χρήσεως 2017, €0,10 ανά μετοχή, από το οποίο θα 

παρακρατηθεί ο αναλογούν φόρος, βάσει της κείμενης νομοθεσίας (καθαρό ποσό: €0,085 ανά 

μετοχή). 

 

Διεθνείς Ισοτιμίες / Εμπορεύματα 

ΙΣΟΤΙΜΙΑ/ΕΜΠΟΡΕΥΜΑ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

EUR/USD 1.1802 0.24 

EUR/GBP 0.8790 0.14 

GOLD SPOT 1297,00 0.13 

COMEX SILVER 16,74 0.27 

ICE WTI CRUDE 65,96 1.92 

NATURAL GAS 2,920 1.17 

ALUMINUM 2290,00 0,13 

US COFFEE 116,05 -1.86 

Επιλεγμένες Διεθνείς Μετοχές 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ALCOA 49.19 -1,88 

APPLE 193.46 -0.27 

ALIBABA 203.62 -2.25 

DEUTSCHE BANK 11,51 1,41 

GOLDMAN SACHS 233.45 0.53 

AMAZON 1689,30 -0.38 

GOOGLE 1134,42 -1.09 

FACEBOOK 188.18 -1.65 

TWITTER 39.70 -1.00 

NIKE 74.76 0.01 

EXXON MOBIL 82.88 1.00 

Οικονομικό Ημερολόγιο 

 

Σχόλιο Συνεδρίασης Χρηματιστηρίου Αθηνών: Με μια ελαφρώς 

πτωτική συνεδρίαση ολοκληρώθηκαν οι συναλλαγές κατά την προτελευταία 

συνεδρίαση της εβδομάδας για την ελληνική χρηματιστηριακή αγορά. Ο 

Γενικός Δείκτης έκλεισε στις 778,62 μονάδες καταγράφοντας μικρή πτώση της 

τάξεως του 0,31% σε μια ακόμη συνεδρίαση εξαιρετικά περιορισμένου 

επενδυτικού ενδιαφέροντος. Αξίζει να σημειωθεί πως η συνολική αξία των 

συναλλαγών διαμορφώθηκε στα €37,8 εκατ.. 

Με τις συζητήσεις που συνεχίζονται μεταξύ όλων των εμπλεκόμενων για το 

ελληνικό χρέος, χωρίς κάποιο αποτέλεσμα μέχρι στιγμής, και την διαδικασία 

για την έγκριση της υπόδησης σήμερα αναμένεται να ασχοληθεί σήμερα η 

ελληνική χρηματιστηριακή αγορά στην τελευταία συνεδρίαση της εβδομάδας. 

Σε εταιρικό επίπεδο οι εξελίξεις στην Folli-Follie, στο μέτωπο της ΔΕΗ, στον 

διαγωνισμό για την πώληση της Εθνικής Ασφαλιστικής παραμένουν στο 

επίκεντρο της αγοράς. Οι πολιτικές εξελίξεις σε Ιταλία και Τουρκία με τις 

οικονομικές προεκτάσεις που δημιουργούνται επηρεάζουν έμμεσος και την 

εγχώρια χρηματιστηριακή αγορά. 
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        Ειδησεογραφία - Οικονομικά Γεγονότα 

 
 

Άκαρπες οι συναντήσεις στο Παρίσι για το χρέος - Κληρώνει σήμερα για δόση και εφαρμοστικό 
Μετά τις χθεσινές, άκαρπες, συναντήσεις στο Παρίσι για το χρέος και τις διαβεβαιώσεις των δανειστών ότι θα γίνουν νέες απόπειρες τις επόμενες ημέρες, τα φώτα στρέφονται σήμερα στην Αθήνα και στις "επιδόσεις" της ελληνικής κυβέρνησης η 
οποία καλείται να αποδείξει ότι κάνει αυτό που έχει συμφωνηθεί.  
Ο ESM συνεδριάζει σήμερα το πρωί για να αποφανθεί αν θα αποδεσμεύσει την υποδόση του 1 δισ. ευρώ (που εκκρεμεί από την τρίτη αξιολόγηση), με την κυβέρνηση, σύμφωνα με πληροφορίες, τις τελευταίες ημέρες να έχει επιδοθεί σε έναν 
Μαραθώνιο πληρωμής στο και… πέντε κρατικών οφειλών προς ιδιώτες, ώστε να ικανοποιηθεί το προαπαιτούμενο. 

Το θέμα της υποδόσης τέθηκε χθες στην σύνοδο του EWG στο Παρίσι, η οποία σύμφωνα με πληροφορίες "τράβηξε" έως αργά το βράδυ. Ο εκπρόσωπος της Ελλάδας αναπληρωτής ΥΠΟΙΚ Γ. Χουλιαράκης δεν έδωσε μόνο διαβεβαιώσεις για την 
υποδόση και τα κρατικά "φέσια", αλλά και για το μεγάλο μέτωπο, αυτό των προαπαιτούμενων της τέταρτης αξιολόγησης. Δεσμεύθηκε για την κατάθεση του νέου Εφαρμοστικού Νόμου σήμερα, μαζί με το νέο Μεσοπρόθεσμο Προϋπολογισμό 
2019-2022 (που προβλέπει τα πρωτογενή πλεονάσματα "τέρας" πάνω από το 5% του ΑΕΠ το 2022 και τις υποσχέσεις για "δημοσιονομικό χώρο"), με στόχο να ψηφισθεί στις 14/6 και να γραφθεί εν συνεχεία από την Κομισιόν η έκθεση 
συμμόρφωσης. 

Νέες απόπειρες για το χρέος – Η Λαγκάρντ στο Eurogroup 
Στο πεδίο του χρέους, νέες απόπειρες προαναγγέλθηκαν από το ΔΝΤ, ενώ χωρίς αποτέλεσμα ολοκληρώθηκε η σύνοδος του Washington Group στο Παρίσι. Το χάσμα ανάμεσα στη Γερμανία και στο ΔΝΤ αναφορικά με την επιμήκυνση της 
διάρκειας των δανείων διατηρήθηκε. "Υπάρχει ακόμη σημαντική απόσταση, τα προγνωστικά δεν ήταν εξ αρχής αισιόδοξα" ανέφερε χαρακτηριστικά χθες στο Capital.gr αξιωματούχος της Ε.Ε. 

"Οι συζητήσεις συνεχίζονται με θέμα τις πολιτικές που θα μπορούσαν να στηριχθούν από ένα πρόγραμμα του ΔΝΤ και την ελάφρυνση του χρέους. Βρισκόμαστε σε εντατικές συνομιλίες με τις ελληνικές αρχές και τους Ευρωπαίους εταίρους”, 
δήλωσε χθες το απόγευμα για το ζήτημα ο Τζέρι Ράις, εκπρόσωπος του ΔΝΤ, επισημαίνοντας ότι ο χρόνος που έχει απομείνει για συμφωνία είναι ελάχιστος. Προανήγγειλε ότι το Ταμείο σχεδιάζει άμεσα να εκπονήσει τη δική του ανάλυση 
βιωσιμότητας του ελληνικού χρέους, η οποία θα δημοσιοποιηθεί στο πλαίσιο της τακτικής έκθεσης του Ταμείου (Article IV) για την Ελλάδα. "Δεν έχω συγκεκριμένη ενημέρωση για το πότε θα γίνει αυτό, αναμένω όμως να γίνει σύντομα". 

"Συνεχίζουμε τις συζητήσεις για να δούμε τι μπορεί να επιτευχθεί ως προς τη χρηματοδοτική συμμετοχή του ΔΝΤ. Σε αυτό εστιάζουμε πρωτίστως", ανέφερε. Ωστόσο, έκανε σαφές ότι υπάρχει και η άλλη… εκδοχή, αυτή του παρατηρητή. "Ακόμη 
και στην περίπτωση που δεν συμμετάσχουμε με χρηματοδότηση θα συνεχίσουμε να ασχολούμαστε στενά με την Ελλάδα μέσω μίας μεταμνημονιακής εποπτείας και την παροχή συμβουλών. Θα παραμείνουμε δεσμευμένοι και μετά τη λήξη του 
προγράμματος", τόνισε.Ουσιαστικά έθεσε και αυτός ως επόμενο μεγάλο ορόσημο αυτό του Eurogroup της 21ης Ιουνίου. Προανήγγειλε ότι θα λάβει μέρος και η επικεφαλής του Διεθνούς Νομισματικού Ταμείου Κριστίν Λαγκάρντ.Capital.gr 

 

Handelsblat: Οικονομικά και πολιτικά διαχειρίσιμη η αποχώρηση του ΔΝΤ 
Αναλυτικό άρθρο για το ζήτημα της ελάφρυνσης του χρέους και την πιθανή αποχώρηση του ΔΝΤ από το τρέχον πρόγραμμα στήριξης δημοσιεύεται στην οικονομική εφημερίδα Handelsblatt, όπως μεταδίδει η Deutche Welle.  
Συγκεκριμένα αναφέρεται: «Η αποχώρηση του ΔΝΤ είναι οικονομικά διαχειρίσιμη για τους Ελληνες. Πρόκειται μόνο για 1,6 δισ. €, τα οποία η Ελλάδα δεν χρειάζεται καν διότι από τα διαθέσιμα 86 δισ. € του τρίτου προγράμματος διάσωσης θα 
εκταμιευτούν μόνο 59 δισ. €. Ακόμη και πολιτικά όμως η αποχώρηση του ΔΝΤ δεν είναι τόσο μεγάλο πρόβλημα. Μπορεί το 2015 η κοινοβουλευτική ομάδα της Χριστιανικής Ενωσης να συμφώνησε για τα δάνεια μόνο υπό την προϋπόθεση ότι θα 
συμμετέχει το ΔΝΤ, στο μεταξύ όμως δεν επιμένει πλέον σε αυτό. Το σημαντικό είναι να συνεχίσει να έχει το ΔΝΤ συμβουλευτικό ρόλο, υποστηρίζει τώρα (σ.σ. η Χριστιανική Ενωση). 
Στην Αθήνα ελπίζουν ότι στις 21 Ιουνίου οι ευρωπαίοι υπουργοί Οικονομικών θα δώσουν το πράσινο φως για την ελάφρυνση του χρέους που τους είχαν υποσχεθεί από το 2012. Προς συζήτηση βρίσκονται το πάγωμα καταβολής τόκων ή 
κεφαλαίων και μεγαλύτεροι χρόνοι αποπληρωμής υφιστάμενων δανείων. […] 

Για τον πρωθυπουργό Αλέξη Τσίπρα μια συμφωνία στο συνεχώς αναβαλλόμενο ζήτημα του χρέους θα ήταν μια μεγάλη πολιτική επιτυχία. Το 2015 ήδη είχε υποσχεθεί να απαλλάξει τους Ελληνες από το βαρύ φορτίο του χρέους. Το κούρεμα του 
χρέους στο οποίο τότε ήλπιζαν αποδείχθηκε γρήγορα ψευδαίσθηση. Ακόμη και η απειλή του Τσίπρα ότι στην ανάγκη η Ελλάδα θα σταματήσει απλώς να εξυπηρετεί το δημόσιο χρέος, εξανεμίστηκε όταν αποχώρησε ο εκκεντρικός υπουργός 
Οικονομικών Γιάνης Βαρουφάκης. 
Στο μεταξύ ο Τσίπρας κατάλαβε ότι ένα κούρεμα χρέους δεν είναι πολιτικά εφικτό για τους ευρωπαίους δανειστές. Δεν θα μπορούσαν καν να το περάσουν από τα κοινοβούλια των χωρών τους. Τώρα περιμένει μια ελάφρυνση του χρέους που θα 
εξασφαλίσει στη χώρα του ‘μια σταθερή και διαρκή πρόσβαση στις αγορές‘, όπως δήλωσε ο Τσίπρας στα εγκαίνια των Ποσειδωνίων». 

 

Μυτιληναίος: Ενδιαφερόμαστε για την αποκρατικοποίηση της ΔΕΠΑ και λιγνιτικές μονάδες ΔΕΗ. 
Το ενδιαφέρον μας για την αποκρατικοποίηση της ΔΕΠΑ είναι αυτονόητο αλλά περισσότερα θα μπορέσουμε να πούμε όταν θα οριστικοποιηθεί το σχήμα, ανέφερε ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της Μυτιληναίος, Ευ. Μυτιληναίος στο 
πλαίσιο της ετήσιας τακτικής γενικής συνέλευσης της εταιρείας. 

Όπως είπε, τα συμφέροντα στο αέριο είναι πολύ μεγάλα, μεγαλύτερα από τον ηλεκτρισμό και τα απόνερα από τις διεργασίες αρκούν να προκαλέσουν μεγάλες επιχειρηματικές και όχι μόνο αναταράξεις. Ο ίδιος υπενθύμισε ότι η Μυτιληναίος 
καταναλώνει περίπου το ένα τρίτο του αερίου της χώρας, ενώ ανέφερε ότι βρίσκεται σε διαπραγμάτευση με μεγάλο όνομα του κλάδου, εκτός από την πρόσφατη συμφωνία απευθείας προμήθειας από τη Gazprom. Επίσης τον Ιούλιο η Μυτιληναίος 
θα φέρει στην Ελλάδα το πρώτο φορτίο αερίου από την Qatar Gas τον Ιούλιο.  

Σε ό,τι αφορά την υπόθεση της αποεπένδυσης των λιγνιτών ο κ.  Μυτιληναίος ανέφερε ότι η εταιρεία θα δώσει το παρών στην πρώτη φάση του διαγωνισμού (μη δεσμευτική εκδήλωση ενδιαφέροντος) ωστόσο εξέφρασε σοβαρές επιφυλάξεις για τη 
βιωσιμότητα των λιγνιτικών μονάδων σε περιβάλλον υψηλού κόστους δικαιωμάτων ρύπων.  

"Θα εκδηλώσουμε ενδιαφέρον, θα μπούμε στο data room και μετά θα τοποθετηθούμε, το μέλλον της αγοράς ηλεκτρισμού στην Ελλάδα θα καθοριστεί από τις εξελίξεις στο κόστος αγοράς δικαιωμάτων εκπομπής διοξειδίου του άνθρακα", είπε ο κ. 
Μυτιληναίος υπογραμμίζοντας την επιφύλαξή του καθώς η ΕΕ κάνει τα πάντα ώστε τα δικαιώματα ρύπων να είναι ακριβά. 

Για τον κλάδο της ενέργειας ο ίδιος εκτίμησε ότι φέτος θα είναι ο δυσκολότερος μεταξύ των τριών κλάδων δραστηριοποίησης και αυτό οφείλεται τόσο στις συνεχιζόμενες παθογένειες της αγοράς όσο και σε συγκυριακές συνθήκες (τιμές 
χονδρεμπορικής, ΑΔΙ, άνοδος τιμών αερίου). 

Για τη μεγάλη νέα επένδυση στον ηλεκτρισμό κατασκευής μονάδας φυσικού αερίου ύψους 300 εκατ. ευρώ, ανέφερε ότι συναρτάται με τις εξελίξεις στην εσωτερική αγορά καθώς εάν επιτραπεί το block trading (υποβολή προσφορών με portfolio 
μονάδων) η ΔΕΗ θα μπορεί να βάζει παλιές και ανταποδοτικές μονάδες μαζί με υδροηλεκτρικά και να πετά εκτός αγοράς πιο σύγχρονες και αποδοτικές μονάδες. Σε ό,τι αφορά την αδειοδότηση ο κ. Μυτιληναίος ανέφερε ότι η ΡΑΕ είναι αρμόδια 
και δυστυχώς καθυστερεί "θέλω να πιστεύω όχι επίτηδες, αλλά επειδή είμαστε καχύποπτοι έχουν γνώση οι φύλακες”. Όλοι οι φορείς αποδέχονται ότι θα υπάρχει έλλειμμα ισχύος μετά το 2020, δεν μπορεί να λένε αυτό και να μη γίνεται τίποτα, 
πρόσθεσε.capital.gr 

 

Intralot: Ακυρώνει δύο εκατ. ίδιες μετοχές 
Η Intralot ανακοίνωσε ότι η Ετήσια Τακτική Γενική Συνέλευση, που πραγματοποιήθηκε την 16η Μαΐου 2018, αποφάσισε, μεταξύ άλλων θεμάτων, την μείωση του μετοχικού της κεφαλαίου κατά το ποσό των €600.000,00, με μείωση του συνολικού 
αριθμού των μετοχών από 158.961.721 σε 156.961.721 κοινές ονομαστικές μετοχές, λόγω ακύρωσης 2.000.000 ιδίων μετοχών. 

Οι ως άνω ίδιες μετοχές αποκτήθηκαν ως εξής: α) 89.902 ίδιες μετοχές με μέση τιμή κτήσης €1,023 και συνολική αξία €91.928,10 κατά το διάστημα από 20.04.2016 έως 22.04.2016, σε εκτέλεση της από 11.06.2014 απόφασης της Τακτικής 
Γενικής Συνέλευσης των Μετόχων και β) 1.910.098 ίδιες μετοχές με μέση τιμή κτήσης €1,088 και συνολική αξία €2.078.499,72 κατά το διάστημα από 10.06.2016 έως 13.04.2018, σε εκτέλεση της από 26.05.2016 απόφασης της Τακτικής Γενικής 
Συνέλευσης των Μετόχων. 

Μετά την ως άνω μείωση, το μετοχικό κεφάλαιο της Εταιρείας ανέρχεται πλέον σε €47.088.516,30 και διαιρείται σε 156.961.721 κοινές ονομαστικές μετοχές, ονομαστικής αξίας €0,30 η κάθε μία. 

Την 05.06.2018 καταχωρήθηκε στο Γενικό Εμπορικό Μητρώο (Γ.Ε.Μ.Η.) η με αριθμό 60081/05.06.2018 και κωδικό αριθμό καταχώρησης 1397886 απόφαση του Υπουργού Οικονομίας και Ανάπτυξης, με την οποία εγκρίθηκε η τροποποίηση του 
άρθρου 5 του Καταστατικού της Εταιρείας. 

Η Επιτροπή Εταιρικών Πράξεων του Χρηματιστηρίου Αθηνών ενημερώθηκε κατά την συνεδρίαση της 07.06.2018 για την ως άνω μείωση του μετοχικού κεφαλαίου της Εταιρείας λόγω ακύρωσης ιδίων μετοχών της Εταιρείας.Κατόπιν των ανωτέρω, 
με απόφαση της Εταιρείας ορίζεται ως ημερομηνία ακύρωσης και διαγραφής των άνω μετοχών από το Χρηματιστήριο Αθηνών η Τετάρτη 13.06.2018. 

 

Σωληνουργεία Κορίνθου: Θα προμηθεύσει με σωλήνες τον υποθαλλάσιο αγωγό Karish 
Η Cenergy Holdings SA (Σωληνουργεία Κορίνθου, Ελληνικά Καλώδια) μέλος του ομίλου Viohalco ανακοίνωσε ότι στις 5 Ιουνίου 2018 η θυγατρική της, Σωληνουργεία Κορίνθου υπέγραψε συμφωνία με την TechnipFMC για την παραγωγή και 
προμήθεια των σωλήνων χάλυβα για τον υποθαλάσσιο αγωγό του κοιτάσματος φυσικού αερίου Karish της Energean στη Νοτιοανατολική Μεσόγειο.      

Η συμφωνία περιλαμβάνει 90 χλμ. σωλήνων LSAW (ευθείας ραφής) διαμέτρου 24 και 30 ιντσών για τον υποθαλάσσιο αγωγό φυσικού αερίου που συνδέει τον διανομέα, που βρίσκεται σε μέγιστο βάθος 1.750 μέτρων, με τον χερσαίο τερματικό 
σταθμό. 

Η παραπάνω ανάθεση ενός υποθαλασσίου αγωγού σε μεγάλο βάθος, αποτελεί σταθμό στη δυναμική πορεία ανάπτυξης της Σωληνουργεία Κορίνθου, ως προμηθευτής των μεγαλύτερων εταιριών έρευνας και παραγωγής υποθαλάσσιων 
ενεργειακών κοιτασμάτων, αναφέρεται σε σχετική ανακοίνωση. 

  Οι σωλήνες για την κατασκευή του υποθαλάσσιου αγωγού θα παραχθούν στο εργοστάσιο της Σωληνουργεία Κορίνθου στην Ελλάδα μέσα στο 2018. 

Η TechnipFMC κατέχει ηγετική θέση παγκοσμίως στον κλάδο πετρελαίου και φυσικού αερίου σε τεχνολογίες αξιοποίησης κοιτασμάτων στην ξηρά ή υποθαλάσσια.  Με παρουσία σε 48 χώρες και πάνω από 37.000 άτομα προσωπικό, η 
TechnipFMC έχει την δυνατότητα να συνεισφέρει θετικά στα οικονομικά μεγέθη των έργων που υλοποιεί με τη χρήση τεχνολογιών που έχει αναπτύξει, συστημάτων παραγωγής και ολοκληρωμάτων λύσεων. Η Energean Oil & Gas (LSE:ENOG) 
είναι ιδιωτική εταιρία έρευνας και παραγωγής (E&P) με παρουσία στην περιοχή της Ανατολικής Μεσογείου όπου κατέχει 13 άδειες, επιβεβαιωμένα αποθέματα 390 εκατ. βαρέλια ισοδύναμου πετρελαίου, ενώ διαθέτει και λειτουργεί μονάδες 
παραγωγής με εμπειρία για πάνω από 37 χρόνια. 

 

Moody's: Υποβάθμισε τουρκικές τράπεζες 
Η Moody’s υποβάθμισε και τοποθέτησε στον προθάλαμο υποβάθμισης τις αξιολογήσεις 17 τουρκικών τραπεζών, ενώ έθεσε σε εξέταση για υποβάθμιση τις αξιολογήσεις δύο χρηματοοικονομικών εταιρειών. 

Όπως αναφέρει ο οίκος αξιολόγησης σε ανακοίνωση, η υποβάθμιση αντανακλά την εκτίμηση του ότι το λειτουργικό περιβάλλον στην Τουρκία έχει επιδεινωθεί, με αρνητικές επιπτώσεις για το προφίλ χρηματοδότησης των συγκεκριμένων 
τραπεζών και εταιρειών. 

Συγκεκριμένα, η Moody’s υπογραμμίζει ότι το κόστος της χρηματοδότησης των τραπεζών σε ξένο νόμισμαέχει διευρυνθεί σημαντικά φέτος, μετά από μια αύξηση της απόδοσης του 10ετούς ομολόγου κατά περίπου 300 μονάδες βάσης ανάμεσα 
στον Ιανουάριο του 2018 και στο τέλος Μαϊου. 

Στις 30 Μαίου, η Moody’s αναθεώρησε τις προβλέψεις της για την ανάπτυξη της τουρκικής οικονομίας στο 2,5% το 2018 και στο 2% το 2019. Το 2017 το ΑΕΠ της Τουρκίας είχε αυξηθεί κατά 7,4%. Euro2day.gr 

 

Σολτς: Είμαι πολύ σίγουρος ότι η Ιταλία δεν θα χρεοκοπήσει 
Ο υπουργός Οικονομικών της Γερμανίας Όλαφ Σολτς αποπειράθηκε την Πέμπτη να διασκεδάσει τις ανησυχίες των Γερμανών για την προοπτική της οικονομίας της Ιταλίας, μολονότι η νέα κυβέρνηση συμμαχίας στη Ρώμη ξεκαθάρισε πως 
ετοιμάζεται για σκληρές διαπραγματεύσεις με την Ευρωπαϊκή Ένωση για την οικονομική πολιτική και το χρέος. 

Ο νέος πρωθυπουργός της Ιταλίας Τζουζέπε Κόντε, επικεφαλής της κυβέρνησης του Κινήματος Πέντε Αστέρων (M5S, αντισυστημικό) και της Λέγκας (άκρα δεξιά), εξασφάλισε την ψήφο εμπιστοσύνης της ιταλικής Βουλής την Τετάρτη, κάτι που 
του επιτρέπει να αρχίσει να εφαρμόζει ένα πρόγραμμα που συμπεριλαμβάνει μειώσεις φόρων, αυξήσεις επιδομάτων και μεταρρυθμίσεις στο σύστημα απονομής δικαιοσύνης. 

Μεγάλο μέρος του γερμανικού πολιτικού προσωπικού και στελέχη της βιομηχανίας εκφράζουν ανησυχίες πως τα σχέδια της νέας κυβέρνησης για μεγάλες δημόσιες δαπάνες θέτουν σε κίνδυνο την εύθραυστη δημοσιονομική κατάσταση της 
Ιταλίας.Ο Σολτς, σε δηλώσεις του κατά τη διάρκεια μιας βραδινής εκπομπής του γερμανικού δημόσιου τηλεοπτικού δικτύου ZDF, αναγνώρισε ότι σαφώς η Ιταλία είναι αντιμέτωπη με προκλήσεις, όπως το υψηλό δημόσιο χρέος της, αλλά επέμεινε 
πως είναι αισιόδοξος διότι οι περισσότεροι Ιταλοί έχουν φιλοευρωπαϊκή στάση. 

"Είμαι πολύ σίγουρος ότι η Ιταλία δεν θα χρεοκοπήσει", δήλωσε ο Σολτς και πρόσθεσε ότι θεωρεί "λίγο ανεύθυνο" οι Γερμανοί να εστιάζουν την προσοχή τους στις δυνητικές κρίσεις στην Ευρώπη εξαιτίας των πολιτικών που έχει εξαγγείλει ότι θα 
εφαρμόσει η νέα ιταλική κυβέρνηση. "Νομίζω ότι μπορούμε να διατηρήσουμε μια ψύχραιμη άποψη για αυτό", είπε. 

Ο Σολτς επέμεινε στο ότι δεν περιμένει η Ιταλία να κηρύξει στάση πληρωμών ή να εγκαταλείψει την ευρωζώνη. Επαφίεται στην κυβέρνηση και στον λαό της Ιταλίας να πάρουν αποφάσεις για τον δρόμο που θα πάρει η χώρα, συνέχισε, και το 
σημαντικότερο είναι να τονωθεί η οικονομική ανάπτυξη σε όλες τις περιοχές της.ΠΗΓΗ: ΑΠΕ-ΜΠΕ 
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